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SØKNAD OM STARTLÅN 

FORPROSJEKT - KONTORFELLESSKAP - KJØLLEFJORD ALDERSHJEM

Saksbehandler: 
Toril Svendsen
Arkiv: U02  

Arkivsaksnr.:
08/365



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 16/08
Styret for nyskaping og omstilling
25.04.2008 

PS 45/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

1. Lebesby formannskap tar rapporten til orientering og vil komme tilbake til saken når man har klarlagt bruk av kommunale arealer.

Dokumenter:

Skisseprosjekt med kostnadsoverslag fra Norconsult oktober 2008

Saksfremlegg for omstillingsstyret LiV til møte den 25.04.08.

Faktaopplysning:

På oppfordring fra Formannskapet behandlet styret i LiV – Lebesby i Vekst i april 2008 saken om kontorfellesskap i tidligere gamlehjemmet. Det ble innvilget inntil kr. 100.000 til utredning av løsninger og kostnadsberegning. Det ble nedsatt en arbeidsgruppe bestående av Toril Svendsen, Harald Larssen og Birger Wallenius. 

Gruppen la frem forslag til bruk av bygget, og vurderinger av blant annet brannsikring. I vår forespørsel ble det spesifisert følgende;

· 10 arbeidsplasser/kontor

· Separate små arkivrom for 5-6 ulike arbeidsgivere

· Rom for kontormaskiner som faks og kopi, rekvisita

· Spiserom med et enkelt kjøkken

· Møterom med lyd-bilde utstyr

· Lokale til undervisning, studiesenter, PC lab

Vi ba om tilbud på; 

· Utarbeidelse av idéskisse- plantegning med løsning av kontorfløy og fellesareal

· Utarbeidelse av rammekostnader for en renovering av bygget innvendig og utvendig inkludert kostnader ved opparbeidelse av parkeringsareal

Forespørsel om tilbud ble sendt til Norconsult og til AKS (Arkitekt Konsulent Snekker Innredning AS) i Drøbak. Norconsult ble valgt uti fra total pris på forprosjektet, og arbeidet ble gjennomført våren/høsten 2008. Kostnadene med forprosjektet ble totalt kr. 70.770,-. 

Arbeidsgruppen som ble nedsatt fikk i fullmakt å ”arbeide videre og finne løsning på gjennomføring av forprosjektet”. Selve kostnadsberegningen er gjennomført, men innholdet i bygget og arbeidet med det er ikke kommet lenger. Dette skyldes blant annet redusert bemanning i næringsadministrasjonen. Deler av forprosjektet er limt inn i saksfremlegget. 
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Konsekvenser for miljøet:

Ingen konsekvenser for det ytre miljø. 
Vurdering:

Det er viktig at man inkluderer tidligere gamlehjemmet i kommunens oversikt over tilgjengelig arealer og forslag til løsninger. Det er ikke tvil om at vi trenger areal til flere kontorer, samt studiesenter og økt kapasitet på lyd-bilde studio. Utredningen viser høye kostnader med renovering, og det vil være dyrt å renovere uansett hvilket kommunalt bygg man legger opp til å utvide eller ruste opp. Sett sammen med utvidelse av rådhus, renovering av bibliotek eller utvidelse av skolen osv, er det viktig at man bruker samme ”utregningsmetode” på alle prosjekter, og ikke legger gamlehjemmet helt til side fordi ”det ble så dyrt”.  Dersom dette kontorfellesskapet i hovedsak skal romme bedrifter og ikke-kommunale kontorer, må det selvsagt gjøres en vurdering av private tilbud og løsninger som finnes i Kjøllefjord, som Kjøllefjord brygge, Terje Pedersen og Tor Bjarne Ødegård. 

Alternativ bruk av gamlehjemmet vil kunne være å gjøre alt om til boenheter, da KRD/Husbanken har gunstige låne- og tilskuddsordninger til slike formål, samt tilskudd til utarbeidelse av boligsosial handlingsplan.

SØKNAD OM FLYTTING AV TOMT - KARTFORRETNING OVER PUNKTFESTE

Saksbehandler: 
Birger Wallenius
Arkiv: GBNR Jnr. 20/08 

Arkivsaksnr.:
08/1042



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 46/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

Lebesby kommune ved Planutvalget gir dispensasjon etter Plan- og bygningsloven § 7, fra reguleringsplan for Geitvann hytteområde til flytting av tomt 5 som omsøkt.
Lebesby kommune gir i medhold av Plan- og bygningsloven § 63, § 66 og § 68 tillatelse til deling av eiendom som omsøkt, punktfeste for fritidsbolig.
	Innsynsrett

	Parter har rett til innsyn i saksdokumentene jfr. Forvaltningsloven § 18.

	

	Klagerett

	I samsvar med Forvaltningslovens § 28 kan vedtaket påklages til fylkesmannen. Klagen skal sendes Lebesby kommune.
Klagefrist er 3 uker regnet fra den dag da dette brevet kommer fram til påført adresse.
Klagen skal angi det vedtak som det klages over, den eller de endringer som ønskes og de grunner som anføres klagen.


Dokumenter:

Søknad om tillatelse til flytting av tomt, fradeling av punktfeste.
Høringsbrev

Uttalelse fra Fylkesmannen i Finnmark 

Uttalelse fra Sametinget

Uttalelse fra Finnmark fylkeskommune 
Faktaopplysning:

Kevin Johansen og Tone Andreassen søker om flytting av tomt 5 i Geitvann hytteområde i Bekkarfjord, samt fradeling av punktfeste for fritidsbolig.

Søknad om flytting behandles som søknad om dispensasjon etter Plan- og bygningsloven § 7.

Særlig begrunnelse for dispensasjon er at opprinnelig beliggenhet for tomt 5 er i et myrområde og lite egnet for hyttebygging.

Søknaden ble sendt ut på høring til aktuelle høringsinstanser.

Naboer ble varslet av kommunen.

Hjemmelshaver Finnmarkseiendommen har godkjent flyttingen.
Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Alle unntatt Reindriftsforvaltningen Øst - Finnmark svarte på høringsbrevet.

Fylkesmannen i Finnmark mente generelt at slike søknader burde behandles som endring av reguleringsplan. For gjeldende plan er dette uten betydning.

Finnmark fylkeskommune og Sametinget har ingen merknader til søknaden utover at de minner om aktsomhetsplikten jfr. Lov om kulturminner.

Ingen av naboene har merknader til søknaden.

Det er ikke grunn til å tro at Reindriftsforvaltningen Øst - Finnmark har merknader til tiltaket.

En kan ikke se at noe tilsier at kommunen skal gå i mot søknaden.

SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL VIDEREUTVIKLING OG DRIFT AV MUSEUM

VED FOLDALBRUKET KYSTKULTURSENTER

Saksbehandler: 
Per Christensen
Arkiv: 223 C53  

Arkivsaksnr.:
08/1160



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 47/09
Formannskapet
04.05.2009 

PS /
Styret for nyskaping og omstilling
 

Innstilling:

Lebesby kommune v/formannskapet og Omstillingsstyret LIV går inne for at Stiftelsen Foldal får kr 150.000 i tilskott i 2009 for å videreutvikle mueumsdelen i Foldal Kystkultursenter.

Tilskottet finansieres i 2009 slik:

Kr  50.000 fra Kraftfondet, kr 50.000 fra Næringsfondet og kr 50.000 fra tiltaksmidlene under 1.4055.3710.325.

Kr 50.000 utbetales ved bekreftet oppstart. Resttildeling utbetales etter anmodning, men kr 25.000 holdes igjen til det foreligger regnskap og rapport for det som er utført i 2009.04.03 Tilskottet skal i sin helhet benyttes til oppbyggingen av museumsdelen.

I Økonomiplanperioden for 2010 -13 vil Foldal Kystkultursenter bli vurdert i forhold til et årlig tilskott på totalt kr 250.000.

Lebesby kommune skal hvert år innen 1.april ha melding om driften av Foldal kystkultursenter.

Dokumenter:

Søknad med vedlegg av 25.11.08
Faktaopplysning:

Stiftelsen Foldals søknad er delt i to deler.

For 2009 søkes det om videreutvikling og drift av museet i 2009, med kr 250.000,

I tillegg søkes det om fast årlig støtte til drift fra 2010.

Foldalmuseet ble i 2008 invitert til å delta i Museene for kystkultur og gjenreisning i Finnmark IKS. Selskapet har vertskommunene for museene i Gamvik, Berlevåg; Måsøy, Hammerfest og Nordkapp. Hovedkontoret ligger i Honningsvåg.

Stiftelsen Foldals styre har vurdert henvendelsen om medlemskap, men vedtok i møte 18.mars i år ikke å søke om medlemskap der.

Vurdering:

Dersom Foldalmuseet hadde ønsket å bli en del av ”Fellesmuseet” ville det medført ført formell overdragning av museet til Lebesby kommune og med kommunen som medlem av selskapet.

Kommunens utgifter i forbindelse med dette ville grovt kalkulert beløpt seg til rundt 

kr 250.000 årlig. 

Vedtaket i stiftelsen styre 18.mars medfører at det betrakter Foldalanlegget som en helhet, 

der museet er en del av innholdet, og at det er vanskelig å definere  hva som fysisk skulle være museumsdelen. Men det medfører også at Stiftelsen Foldal selv kan utforme museet 

rettet mer inn på resten av driften av Foldal.

Foldalanlegget er blitt kommunens kulturelle storstue, som befolkningen er stolt av.

Kombinasjonen kultur/museum og reiseliv i samme anlegget bør på sikt også kunne gi større inntjening enn i dag.

Dagens museumsdel trenger å utvikles videre og styret har laget en klar plan for dette arbeidet. 

SØKNAD OM DISPENSASJON FRA KOMMUNEPLANENS AREALDEL

Saksbehandler: 
Birger Wallenius
Arkiv: 142  

Arkivsaksnr.:
08/1179



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 48/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

Lebesby kommune ved Planutvalget gir jfr. Plan- og bygningsloven § 7 dispensasjon fra kommuneplanens arealdel til anlegging av rørledninger og demning for utnyttelse av vannressurser i forbindelse med etablering av settefiskanlegg i Bekkarfjord. 

Lebesby kommune ved Planutvalget gir dispensasjon etter Plan- og bygningsloven § 7, fra kommuneplanens arealdel, til regulering av byggeområde ved sjøen for etablering av settefiskanlegg i Bekkarfjord.

Dispensasjon gis under forutsetning av at det gis konsesjon etter Vassressursloven. Nødvendige tillatelser etter forurensingsloven og annet aktuelt lovverk må også være gitt.

Utgifter til planarbeidet dekkes av Lebesby kommune.

Planarbeidet gis høy prioritet og igangsettes snarest.

Planarbeidet gjennomføres av Teknisk etat i samarbeid med Næringsavdelinga og søker.

Søker Troika Seafarm AS må utarbeide skisse over hvordan området er tenkt disponert, samt inngå nødvendige avtaler med grunneier Finnmarkseiendommen.

Søker Troika Seafarm AS må snarest mulig søke om konsesjon etter Vassressursloven, og tillatelser etter annet lovverk.

Innsynsrett

Parter har rett til innsyn i saksdokumentene jfr. Forvaltningsloven § 18.

Klageadgang

I samsvar med Forvaltningslovens § 28 kan vedtaket påklages til fylkesmannen. Klagen skal sendes Lebesby kommune.

Klagefrist er 3 uker regnet fra den dag da dette brevet kommer fram til påført adresse.

Klagen skal angi det vedtak som det klages over, den eller de endringer som ønskes og de grunner som anføres klagen.

Dokumenter:

1. Søknad om dispensasjon

2. Høringsbrev

3. Sametingets uttalelse

4. Mattilsynets uttalelse

5. Finnmark fylkeskommunes uttalelse

6. Høringsbrev til Tromsø Museum

7. Fylkesmannen i Finnmarks uttalelse

8. NVE’s uttalelse

9. Reindriftsforvaltningen Øst – Finnmarks uttalelse

10. Tromsø Museums uttalelse

Faktaopplysning:

Troika Seafarm AS ønsker å etablere settefiskanlegg for laks i Bekkarfjord.

Etter samtaler med kommunen ble det søkt om dispensasjon etter Plan- og bygningsloven § 7, fra kommuneplanens arealdel.

Søknaden ble sendt på høring til aktuelle instanser.

Alle høringsinstansene unntatt landbruksforvaltninga i Lebesby svarte på høringen.
Konsekvenser for miljøet:

Det er tenkt omlegging av vannføring og oppdemming. Disse tiltakene vil i større eller mindre grad føre til konsekvenser for det aktuelle området. Konsekvenser blir behandlet mer detaljert etter Vassressursloven.

Drift av settefiskanlegg vil føre til utslipp i sjø. 
Vurdering:

Fylkesmannen i Finnmark og NVE anbefaler sterkt at det utarbeides reguleringsplan for byggeområdet ved sjøen. Finnmark fylkeskommune og Sametinget har ikke merknader utover at områdene må befares med tanke på kulturminner. Reindriftsforvaltningen Øst – Finnmark, Mattilsynet og Tromsø Museum  har ikke merknader til søknaden.

Det bør utarbeides reguleringsplan for byggeområdet ved sjøen. Dette fordi området er ganske stort og det er vanskelig ut i fra opplysninger gitt i søknaden å se hvordan dette området vil fremstå etter utbygging. Regulering vil gi bedre mulighet for andre enn de som fikk høringsbrevet til å uttale seg.

SOMBYSAKEN - LEBESBY KOMMUNE

Saksbehandler: 
Birger Wallenius
Arkiv: GBNR 10/1/3 

Arkivsaksnr.:
09/111



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

DS 1/09
Formannskapet
25.02.2009 

PS 49/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

Lebesby kommune opprettholder sitt vedtak DS 1/09 fra 25.02.2009.

Finnmarkseiendommens begrunnelse for klage på vedtak DS 1/09 tas ikke til følge.

Saken oversendes til Fylkesmannen i Finnmark for videre behandling.

Dokumenter:

1. Orientering fra Sivilombudsmannen (22.01.2009)
2. Redegjørelse til Fylkesmannen i Finnmark (03.02.2009)
3. Brev fra Per Somby (09.02.2009)

4. Brev fra Per Somby, endret søknad (10.02.2009)

5. Dokument avbrutt/utgår

6. Vedtak DS 1/09 (25.02.2009)

7. Klage på vedtak DS 1/09 (03.03.2009)

8. Varsel om klage til Per Somby (10.03.2009)

9. Oversiktskart

Faktaopplysning:

Det henvises til dokument nr. 2, orientering til Fylkesmannen i Finnmark frem til vedtak DS 1/09 ble truffet, der Lebesby kommune innvilget endret søknad fra Per Somby datert 10. februar 2009 – gjenoppføring av bygning til uendret bruk som fritidsbolig.
Finnmarkseiendommen påklaget vedtak DS 1/09, og Per Somby ble gitt mulighet til å uttale seg i klagesaken.

Klagesaken behandles i formannskapet, og videresendes til Fylkesmannen i Finnmark for sluttbehandling hvis ikke klagen tas til følge.

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

En anser at eiendommen GID 10/1/3 ved Cullojavre på Børselvfjellet opprinnelig ble etablert til det formål å ha stående et sommerhus. Det er ikke på etableringstidspunktet knyttet vilkår til eiendommen om at den kun kan benyttes i tilknytning til næring.

Bruk av eiendommen til fritidsbolig vil ikke være i strid med plan og vil heller ikke kreve dispensasjon fra plan, da eiendommen ble etablert og bebygd lenge før Lebesby kommunes arealplan ble vedtatt. En anser ikke tiltaket som ulovlig etter Plan- og bygningsloven.
Det at daværende Statskog fikk opprettet en festekontrakt for næringshytte endrer ikke status for eiendommen fra slik den var opprinnelig. Lebesby Kommune kan imidlertid ikke pålegge Finnmarkseiendommen å inngå festekontrakt for fritidsbolig da dette er et forhold mellom grunneier og fester.

Saken må ses i sammenheng med sak 05/750 og sak 06/425, samt en del gamle dokumenter (ligger ved denne sak).
KULTURMIDLER 2009

Saksbehandler: 
Per Christensen
Arkiv: 076  

Arkivsaksnr.:
09/140



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 50/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

FORDELING AV KULTURMIDLENE 2009: 
	Nr
	Navn
	Søkn.sum
	Tildelt 2008
	Resttild. 2008
	Innstilling 2009

	1
	Nordkyn Samiskeforening SFF
	  6.000
	Ikke søkt
	Ikke søkt
	Avslag

	2
	IL Nordkyn Skigruppa
	40.000
	15.000
	5.000
	20.000

	3
	Samisk Fotballforbund SSL
	
	Ikke søkt 
	Ikke søkt 
	Avslag

	4
	Kjøllefjord Røde Kors Hjelpekorps
	10.000
	Ikke søkt
	Ikke søkt
	  3.000

	5
	Kjøllefjord Tae Kwon-do klubb
	10.000
	10.000
	Ikke søkt
	10.000

	6
	Kjøllefjord Dansering
	
	2.000
	Ikke søkt
	  2.000

	7
	Kjøllefjord Svømmeklubb
	25.000
	20.000
	5.000
	20.000

	8
	LHL Kjøllefjord
	15.300
	Ikke søkt
	Ikke søkt
	  3.000

	9
	Kjøllefjord Kammerkor
	20.000
	10.000
	5.000
	  5.000

	10
	Fargeklatten Malerklubb
	 6.000
	5.000
	Ikke søkt
	  5.000

	11
	Forum For Scenekunst
	10.000
	5.000
	10.000
	  5.000

	12
	IL Nordkyn Turngruppa
	20.000
	15.000
	5.000
	15.000 

	13
	Galleri Christensen Kunstforening
	10.000
	Ikke søkt
	Ikke søkt
	  5.000

	14
	Kjøllefjord Storband
	10.000
	10.000
	5.000
	10.000

	15
	Kjøllefjord Husflidslag
	10.000
	5.000
	Ikke søkt
	  4.000

	16
	Kjøllefjord Jeger- og fiskeforening
	50.000
	Ikke søkt
	10.000
	  4.000

	17
	Hageselskapet Kjøllefjord
	 4.000
	4.000
	Ikke søkt
	  4.000

	18
	Kjøllefjord Kystlag
	10.000
	Ikke søkt
	10.000
	  5.000

	19
	Lebesby Ungdomsgruppe
	 2.500
	1.500
	Ikke søkt
	  2.500

	20
	Lebesby Barnegruppe
	 2.500
	1.500
	Ikke søkt
	  2.500

	21
	Kunes Bygdelag
	30.000
	5.000
	Ikke søkt
	  5.000

	22
	Laksefjord IL
	13.300
	10.000
	Ikke søkt
	10.000

	23
	Nordkinn Fotballklubb
	50.000
	20.000
	Ikke søkt
	10.000


Sum: 




           354.600                                                 150.000
Dokumenter:

Søknadene. 
Faktaopplysning:

I år er det kr 150.000 til fordeling. I beløpet er det medtatt tilskott fra Nordkyn Kraftlag på 

kr 50.000. I 2008 ble det tildelt til sammen kr 200.000 på grunn av overføring av kraftlagsmidler fra 2007.

I 2009 er den totale søknadssummen kr 354.600 og to av søkerne ikke oppgitt sum.

Kriterier for tildeling:
Lag og foreninger med høyt aktivitetsnivå i forhold til antall medlemmer vil bli prioritert.

Barn og ungdom prioriteres. 
Vurdering:

Kr 95.000 av totalt kr 150.000 foreslås tildelt idrettslagene.

Søker nr 23 ble av formannskapet tidligere i år tildelt ekstra midler og det tatt hensyn til

dette i innstillingen.

Det er  ikke foreslått å sette av midler for å imøtekomme eventuelle klager.
TILDELING AV KULTUR-IDRETTSTIPEND FOR UNGDOM 2009

Saksbehandler: 
Per Christensen
Arkiv: 076  

Arkivsaksnr.:
09/158



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 51/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

Fremmes uten innstilling.

Dokumenter:

Forslaget fra Unni Esp:
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Faktaopplysning:

Kultur- idrettsstipend er på kr 7.000 og kan deles ut annet hvert år til ungdom inntil 25 år som er hjemmehørende eller på annen måte er tilknyttet Lebesby kommune.

Ved fristens utløp, 1.april, var det innkommet dette ene forslaget.

Formannskapets medlemmer har anledning til å fremme forslag på kandidat.

Vurdering:

FYSIOTERAPITJENESTEN

Saksbehandler: 
Lill Rasmussen
Arkiv: G27  

Arkivsaksnr.:
09/357



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 35/09
Formannskapet
09.03.2009 

PS 52/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

1. Kommunestyret har vurdert kapasiteten innen fysioterapitjenesten.  Kommunestyret tar utredningen til orientering.

2. Kommunestyret vil komme tilbake til saken når den økonomiske statusen for kommunen for 2010 er klar.

Behandling/vedtak i Formannskapet den 09.03.2009 sak 35/09

Behandling:

Formannskapet ber administrasjonen utrede utvidelse av kapasiteten innen fysioterapitjenesten, deriblant komme med forslag til organisering, tilknytningsform (kommunal/ driftsavtale e.l ) og finansiering.

***Enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Formannskapet ber administrasjonen utrede utvidelse av kapasiteten innen fysioterapitjenesten, deriblant komme med forslag til organisering, tilknytningsform (kommunal/ driftsavtale e.l ) og finansiering.

Dokumenter:

Vedtak i Formannskapet

Brev fra Helse-Finnmark 09/63-3 (1508/09) – Avtale vedr sykestueplass – der fysioterapi skal være en av tjenestene knyttet opp til sykestueplassen

FOR 1984 –03-30-820 – Om vederlag for legehjelp og fysikalsk behandling ved kommunens helsetjeneste

FOR 1983-06-24 nr 1229 Forskrift om turnusordningen for fysioterapikandidater i kommunehelsetjenesten.

FOR 2001-05-25 nr 542 Forskrift om fastlønnstilskudd til delvis dekning av kommunens utgifter til fysioterapitjenesten

FOR 1998-06-16 nr 590 Forskrift om rett til trygderefusjon for leger, spesialister i klinisk psykologi og fysioterapeuter

FOR 2008-08-19 nr 627 Forskrift om stønad til dekning av utgifter til fysioterapi

FOR 2002-12-19 nr 1789 Forskift om egenandelstak 2

ASA 4313 for perioden 2008-2009

Avtale mellom KS/Arbeids- og inkluderingsdepartementet og Norsk fysioterapiforbund om driftstilskudd og takster for fysioterapeuter med avtale om drift av privat praksis med kommunene

Henvendelse til fysioterapitjenesten ved Fagleder

Tilbakemelding fra fysioterapitjenesten ved Fagleder.

Faktaopplysning:

Lebesby kommune har en ansatt fagleder knyttet til fysioterapitjenesten.

Lebesby kommune har i tillegg sagt seg villing til å ta  i mot fysioterapiturnus.

Turnus blir tildelt for ett år av gangen – våren 09 har Lebesby kommune ikke blitt tildelt fysioterapiturnus.

I tillegg har vi en Driftsavtale på 20% på Lebesby.

Formannskapsvedtak sak 3509

”Formannskapet ber administrasjonen utrede utvidelse av kapasiteten innen fysioterapitjenesten, deriblant komme med forslag til organisering, tilknytningsform (kommunal/ driftsavtale e.l) og finansiering.”

Forholdene rundt tildeling av fysioturnus fører til at ordningen med en fysioterapeut og en fysioturnus gir en totalt lite stabil tjeneste.  Det fører til at viktige oppgaver må nedprioriteres. Kommunen oppnår i forbindelse med dette et forventningsgap blant brukerne av tjenesten.

Kommunen får lønnstilskudd for en fysioterapeut og en fysioturnus.

Som følge av at en fysioturnus avlønnes lavere enn en fysioterapeut blir det totalt ”rimeligere” å ha en fysioterapeut og en fysioturus enn å ha to fysioterapeuter.

Fysioterapitjenesten står overfor flere utfordringer i årene som kommer - vi får flere eldre – kommunen ønsker å sikre at flest mulig eldre blir boende hjemme så lenge som mulig, det betyr et økt behov for fysioterapitjenester hjemme hos bruker eller for trening og bistand ved kontoret.  Videre betyr kommunens nye avtale vedr sykestueplassen at kommunen må sikre at det stilles tilfredsstillende stor fysioterapiressurs i forhold til behovene pasientene ved sykestueplassen har.  Videre vil samhandlingsreformen bety et endret behov for fysioterapitjenester lokalt.  

Når det gjelder kapasiteten innen fysioterapivirksomheten ser administrasjonen følgende ulike modeller:

· Alternativ 0 - dagens ordning – en fysioterapeut og en fysioturnus

· Alternativ 1 - 2 fysioterapeuter

· Alternativ 2 - Dagens ordning men med en assistent i tillegg – jf innspill fra fagleder fysioterapi

· Alternativ 3 - 2 fysioterapeuter + assistent i tillegg.

· Alternativ 4 – en fysioterapeut og etablere en driftsavtalehjemmel.

Administrasjonen har sett på disse ulike alternativene:

Alternativ 0 - dagens ordning – en fysioterapeut og en fysioturnus

Dagens alternativ med en fysioterapeut og en fysioturnus, som tildeles for 6 mnd av gangen fører til en dårlig stabilitet og en tjeneste med ikke tilfredsstillende kapasitet når fysioturnusen ikke blir tildelt eller at hjemmelen av andre årsaker står ubenyttet.

En løsning i forhold til dette alternativet kan være å ta inn vikar for fysioturnus i form av en assistent i de 6 mnd periodene vi ikke har fysioturnus.

Alternativ 1 - 2 fysioterapeuter

Dette alternativet gir en god faglig og stabil kapasitet – alternativet blir ca kr 100 000,- dyrere pr år enn alternativ 0.  Det settes i dag krav til fysioterapeutens arbeidsandel ved institusjon i forbindelse med lønnstilskuddet, det er viktig at man ved en evt utvidelse til to fysioterapeuter ikke legger op til ordninger som i praksis ikke er i overenstemmelse med reglene i forhold til lønnstilskuddet.  Denne løsningen vil gi en stabil tjeneste underforutsetning av at vi har en stabil bemanning uten sykefravær.  Dette alternativet kan kun gjennomføres ved at kommunen sier opp forpliktelsene vi har i forhold til mottak av fysioterapiturnuskandidater.

Alternativ 2 - Dagens ordning men med en assistent i tillegg – jf innspill fra fagleder fysioterapi

En del av oppfølgingen av pasienter under fysikalsk behandling kan utføres av personell (ufaglært assistent) som står under veiledning av en fysioterapeut.

Her kan man f.eks opprette en assistentstilling for eksempel innenfor en kostnadsramme på kr. 100 000,- 

Alternativ 3 - 2 fysioterapeuter + assistent i tillegg.

Innspillene fra fagleder fysioterapi tilsier at en tilknyttet assistent til fysioterapitjenesten vil gi tjenesten den totale beste kapasiteten, med to fysioterapeuter vil stabiliteten og kapasiteten tilfredsstillende. Dette vil i så tilfelle gi kostnader proporsjonalt med stillingsprosenten for assistentstillingen.  En 100% assistentstilling kostnader inkl KLP ca 370 000,-
Alternativ 4 – en fysioterapeut og etablere en driftsavtalehjemmel i tillegg

Økning i tjenestetilbudet innen fysioterapitjenesten kan gjennomføres ved å etablere en driftsavtalehjemmel og lyse ut denne.  Ved etablering av driftsavtalehjemler er reglene slik at driftsavtalen minimum skal være på 40%, men at den kan kombineres med kommunalt arbeid.  Det gis imidlertid ikke lønnstilskudd i forbindelse med slike løsninger. Kommunens styringsrett overfor fysioterapeuten svekkes ved bruk av driftsavtalemodellen.  I forhold til de utfordringer kommunen står overfor vil dette kunne være en ulempe.  Vi vil ha behov for fleksibilitet og mulighet for å benytte ressursene der behovet er.  
Fysiske forhold vedr fysioterapitjenesten.

Dagens fysioterapilokaler er ikke tilstrekkelige om bemanningen øker.  Fagleder fysioterapi har i lengre tid pekt på at det er behov for utvidelse av lokalene for å ha mulighet for større aktivitet på treningssiden gjennom veiledning fra fysioterapeuten.

 Administrasjonen velger imidlertid i denne saken kun å peke på utfordringene i forbindelse med de fysiske forholdene for fysioterapitjenesten og at det i følge fagleder er behov for større lokaler for tjenesten, enn det tjenesten disponerer i dag.
Fysioterapeuten peker i sitt innspill på fysioterapeutens forhold til FYSAK – i forhold til dette har administrasjonens følgende orientering.

”6.Kommunen er en FYSAK kommune, og det er merkelig at fysioterapeut ikke 

er med i en slik gruppe?????  Dette fordi mange satningsområder spiller 

direkte inn på alle innbyggerne i kommunen og pasientene kommer da til 

individuell behandlling som er en tungvint måte å jobbe på. Se punkt 5. 

gruppebehandling osv

Ideer og kompetanseutvikling foregår på individnivå "en til en", det er 

for dårlig og veldig tidkrevende.”

I forhold til dette vil administrasjonen trekke frem følgende:

Kommunen er en folkehelsekommune, der FYSAK (fysisk aktivitet) er en av 6 satsingsområder.

I forbindelse med folkehelsearbeidet tar Lebesby kommune utgangspunkt i 90-10 prosent-regelen, som tillegger helsetjenestene et ansvar for om lag 10 % av de forhold som påvirker vår helsetilstand.  De øvrige 90 % må finne sin løsning innenfor andre sektorer.  I folkehelsearbeidet er det legges det spesielt vekt på å få disse 90 % til å anerkjenne sitt ansvar og følge opp dette i praksis.  

I forhold til gjennomføringskrav til kommunen, er det slik at vi har vurdert det slik at vi i første omgang skal oppfylle våre forpliktelser. Det er vi i ferd med å gjøre. Ytterligere innsats på enkeltområder er ikke prioritert før alle kriterier er oppfylt.

Situasjonen er den at fysioterapeuten i kommunen er med i gjennomføringa av folkehelseprosjektet, gjennom deltakelse i Hammerfest sykehus, Helse Finnmark sin satsing mot overvektige barn, "Aktivitetsskolen". Her er det vel et potensielt stort arbeid der fysioterapeuten er naturlig aktør. 
Til slutt kan man vurdere tiltak, gjennomføring og spredning av folkehelseprosjektet opp mot tidsressurs og organisering. Det er ikke tvil om at man både kan og kunne gjort ting på andre måter, i alle faser av prosjektet. 

Ved prosjektets slutt, desember 2009, er det helt klart at alle faser må evalueres.
Konsekvenser for miljøet og folkehelsen.

En god fysioterapitjeneste har betydning for folkehelsen 

Vurdering:
Vår fysioterapitjeneste fremstår i dag som en ustabil tjeneste som følge av at kommunen har gjort seg avhengig av en fysioterapiturnuskandidat for å sikre kapasiteten innen tjenesten.

Når kommunen ikke blir tildelt fysioterapiturnuskandidat blir tjenesten svekket betraktelig.

Brukerne av tjenesten reagerer på den lave stabiliteten vi kan kunnet ha i forhold til denne tjenesten de siste årene.

Fysioterapitjenesten er ikke organisert som en avdeling. Ved eventuelle personalmessig endringer innen fysioterapitjenesten vil ny bemanning rapportere direkte til Helse- og omsorgssjef.  Fysioterapitjenesten er en rent faglig tjeneste der hovedsaken er å betjene tjenestens brukere på en god og effektiv måte.

Ved eventuell styrking av trenings og aktivitetsarbeidet overfor hjemmeboende og brukere på sykehjem bør eventuelle assistent ressurser organiseres slik at den tilhører disse avdelingene.

Administrasjonen har vurdert følgende ulike alternative måter å styrke bemanning og stabilitet innen fysioterapitjenesten.

· Alternativ 0 - dagens ordning – en fysioterapeut og en fysioturnus

· Alternativ 1 - 2 fysioterapeuter

· Alternativ 2 - Dagens ordning men med en assistent i tillegg – jf innspill fra fagleder fysioterapi

· Alternativ 3 - 2 fysioterapeuter + assistent i tillegg.

· Alternativ 4 – en fysioterapeut og etablere en driftsavtalehjemmel.

Kostnadsmessig fremstår dagens alternativ som det rimeligste, mens alternativ 1 og 2 kan likestilles rent økonomisk.  Alternativ 3 er både den dyreste og sannsynligvis den modellen som ville gi best stabilitet og ivareta tjenestens utfordringer på den best mulige måten.

Administrasjonen har imidlertid ikke fått i oppdrag av formannskapet å  vurdere alternativer utover en ekstra fysioterapeut, men har som følge av innspillet fra tjenesten også tatt med alternativer der assistent tilkynnet hjemmebasert/sykehjemmet er tatt med.

Alternativ 3 fremstår som det beste faglige alternativet og administrasjonen ser for seg at en styrking av fysioterapitjenesten i forhold til dette alternativet kan oppnås trinnvis.  Først etableres det en fast stilling som fysioterapeut i tillegg til dagens stilling og senere styrkes hjemmebasert/sykehjemmet med assistent ressurs med oppgave å gi personer med behov treningsveiledning og hjelp til øvelser og aktivitet.  Assistenten må da stå under faglig veiledning av en av fysioterapeutene.

Alternativ 4 reduserer kommunens styringsrett overfor fysioterapiressursene.  Alternativet med delvis driftsavtale kan vurderes om det viser seg vanskelig å få tilsatt fysioterapeut i fast kommunal stilling.  Ny sak om dette må i så tilfelle fremmes overfor Kommunestyret.

Fysioterapitjenesten trekkes videre  ytterligere med i forbindelse med kommunens folkehelsesatsing.

Vedlegg – forespørsel om uttalelse fra fysioterapitjenesten

I brev av 19.03.09 fikk fagleder fysioterapi følgende forespørsel:

Henvendelse til dagens fysioterapitjeneste for innspill.

Formannskapet i Lebesby kommune behandlet 090309, på eget initiativ sak 35/09 – Fysioterapitjenesten og fattet følgende vedtak:

”Formannskapet ber administrasjonen utrede utvidelse av kapasiteten innen fysioterapitjenesten, deriblant komme med forslag til organisering, tilknytningsform (kommunal/ driftsavtale e.l) og finansiering”.

I forbindelse med Formannskapets vedtak ønsker administrasjonen svar og innspill i forhold til dette.  Formålet med dette er å innta dette som elementer i den vurderingen som skal legges frem for politisk behandling.

Kapasitet 

Hvordan makter fysioterapitjenesten i dag å imøtekomme behovet for tjenester

Hvilke endringer i behovet for tjenester ser du for deg fremover

Andre innspill vedr tjenestens kapasitet og fremtidsutfordringer

Fysiske forhold

Hvordan er kapasiteten ved dagens kontor i forhold til følgende:

· en fysioterapeut og en fysioturnus

· to fysioterapeuter

· to fysioterapeuter og en fysioturnus

Behov for ytterligere utstyr og evt lokaliteter

Andre innspill vedr tjenestens fysiske forhold

Andre forhold som du ønsker å spille inn i forhold til administrasjonens videre behandling av politikernes vedtak og forhold du mener politikerne bør bygge på ved sin behandling av administrasjonens utredning.

Vedlegg  -  - uttalelse fra fysioterapitjenesten i forhold til overnevnte forespørsel

Angående utvidelse av kapasiteten innen fysioterapitjenesten

1.Avdelingen består i dag av fagleder og en turnusstilling

Dette har fungert veldig bra når vi har hatt turnuskandidat. Ser ikke 

noen grunn til å forandre på dette, ulempen er når det ikke møter 

turnuskandidat slik det har skjedd det siste året.

Tjenesten er da fullt oppegående og alle plikter i henhold til lov osv 

er ivaretatt. Tjenesten har da liten eller ingen kurativ ventetid og det 

blir da prioritert å jobbe med eldre og hjemmeboende pga den økte 

kapasiteten.

2.Slik det er i dag hvor fagleder blir stående alene i 6 mnd før det 

kommer ny turnuskandidat blir det for mye arbeid på den ene personen.

Det er vesenlig på sykestua og hjemmeboende som da får lite oppfølging, 

det blir også prioritert blant de kurative pasientene sammen med legene 

hva som er viktigst å behandle først.

3.Den store belastningen og satsningsområde for tjenesten er den økende 

eldrekonsentrasjonen som vil være komme i framtiden, spesiellt på 

sykestua og hjemmesykepleien hvor pasientene er tunge brukere som 

trenger daglig oppfølging.

Der bør kommunen ansette en person i fast stilling som følger opp disse 

hver dag og hvor fysioterapitjenesten disponerer den ansatte,samt er 

ansvarlig for opplæring og instruksjon.Denne personen trenger ikke å 

være fysioterapeut

Dette vil styrke tjenesten, fagleder og turnuskandidat vil da ha 

oversikt, faglig oppfølging sammen med aktuell person, samt at 

fysioterapitjenesten ikke bruker unødvendige ressurser på å "gå med 

pasienter" "tøye en fot" osv. Dette er ting som sykestua kan gjøre selv 

men blir ikke gjort pga arbeidskapasitetsproblemer.

Dette tiltaket hadde vi i 15 mnd da Agron var avdelingsleder på sykestua 

og det fungerte over all forventning.

Det førte til bedre oppfølging av pasienter, pårørende mere fornøyd, 

mindre sykemelding på sykestua osv.

Dette tiltaket ble utført til en veldig rimelig kostnad.

Fysioterapitjenesten ville da bestått av fagleder, turnuskandidat og 

assistent.(forutsetning er at vi er garantert turnuskandidat)

4.Det kan også ansettes en ny fysioterapeut som går inn i tjeneste 

sammen med fagleder. Dette vil øke kapasiteten, men vil ikke være 

hensiktsmessig på sikt når det gjelder tilbudet til sykestua/ 

hjemmesykepleien . Det er ikke fornuftig bruk av en dyr ressurs til å 

"gå med pasienter" "tøye en muskel til en rullestolpasient".  Det kan de 

på sykestua gjøre, det er enkle oppgaver, men det blir ikke prioritert.

5. Tjenesten i dag har gode lokaler, gode trapper som er fine å trene i, 

samt tilgang til heis for pasienter i rullestol.

Lokalene er for små i henhold til den videre satning/utvidelse. Vi 

trenger flere rom for å kunne tilby opptrening etter behandling hos 

lokal fysioterapeut og pasienter som kommer fra sykehus etter 

operasjoner (rygg, kne hofter, skulder osv). Eget treningsrom som er 

utstyrt med apparater hvor pasientene kan trene selvstendig og med 

oppfølging av fysioterapeut, samt muligheter for gruppebehandling 

(hjertepasienter, skolebarn, eldregrupper, revmatismegrupper osv). Ser 

for meg helsesøster sine lokaler eller hjemmesykepleien sine lokaler 

blir frigitt til dette formålet, disse lokalene ligger i nærhet til 

fysioterapiavdelingen i dag.

Utstyrmessig er det veldig dårlig, det bør virkelig satses på utstyr til 

avdelingen slik at kvaliteten blir bedre og oppfølgingen av pasientene 

blir mere effektiv, i dag er det akkurat på et eksistensnivå. Utstyret 

er gammelt, nedslitt, manglende utstyr, tungvint utstyr.

6.Kommunen er en FYSAK kommune, og det er merkelig at fysioterapeut ikke 

er med i en slik gruppe?????  Dette fordi mange satningsområder spiller 

direkte inn på alle innbyggerne i kommunen og pasientene kommer da til 

individuell behandlling som er en tungvint måte å jobbe på. Se punkt 5. 

gruppebehandling osv

Ideer og kompetanseutvikling foregår på individnivå "en til en", det er 

for dårlig og veldig tidkrevende.

7. Fysioterapitjenesten i dag får refusjon fra staten for en 

fysioterapeut (fagleder) og en turnuskandidat, kommunen sparer ca 90 000 

kr på å ha en turnuskandidat i forhold til en fast ansatt fysioterapeut.

Inntektene til fysioterapiavdelingen varierer stort, dvs at ca 45% av 

pas betaler egenandel for behandlingen, resten har full refusjon fra 

første behandlingsdag. De som betaler egenandel får 

frikort(egenandelkort 2) etter at beløpet har passert 2500 kr, dvs at da 

har kommunen ingen inntekt på behandlingen. Kommunen står da igjen med 

refusjonen fra staten for to fysioterapistillinger.

Det er ingen egenandelsbetaling for  skolebarn, barnehagebarn,  

hjemmesykepleiepasienter,  sykestuepasienter.

Kommunen har også en avtale med fagleder om inntekter av 

akupunkturbehandling som gis av fagleder, må reforhandles

Kombinasjon av denne behandlingen og fysioterapi hjelper 7-8 pasienter 

mot 3-4 pasienter som får ren fysioterapi

Forslag : Beholde fagleder, turnuskandidat og ansette en assistent til 

sykestua, hjemmesykepleien ved å bruke de 90000 kr som en 

delfinansiering av assistentstillingen som da er øremerket. Da vil det 

være nok kapasitet ved fysioterapiavdelingen, samt at sykestua og 

hjemmesykepleien får dekket sitt behov. Dette blir da 3 fulle 

stillinger, i stedet for 2 fast ansatte fysioterapeuter.

8.Kommunalt ansatt jobber med alle pasienter i kommunen, ivaretar alle 

innbyggere uten noen ekstra kostnader, de skal gjøre alt fra A til Å. 

Kommunalt ansatt følger takstplakaten med hensyn til egenandeler.

Privat driftsavtale vil ikke ivareta alle pasienter, det er de kurative 

pasientene som er innteksbringende og vil bli prioritert foran de eldre 

og unge. Kommunen må da kjøpe tjenester av den med driftavtale.

Med den økte andel av eldre kommunen opplever vil det være mest 

hensiktmessig å ha fast ansatte.

Hilsen

Fagleder fysioterapiavd

Ernst Nilsen

Vedlegg

Forholdet mellom fysioterapeuten og kommunen

Fysioterapitjenesten i kommunen 
Kommunehelsetjeneste oven § 1-3 pålegger kommunene å ha fysioterapeuter i sin helsetjeneste i kommunen. Dette kan kommunene organisere ved enten ha kommunalt ansatte fysioterapeuter eller inngå driftsavtale med privatpraktiserende fysioterapeuter. De fleste kommuner velger en kombinasjon av disse løsningene. 

Tildeling av driftstilskudd
Det er kommunen som beslutter hvem som skal tildeles et driftstilskudd. Det følger av kommunehelsetjenesteloven § 4-2 at kommunen skal inngå avtale om driftstilskudd med den som er ”faglig best skikket”. Med begrepet ”faglig best skikket” forstår man ”at det skal foretas en samlet vurdering hvor utdannelse, praksis og erfaring, tidligere virke og nåværende skikkethet m.v. teller med.”, jf. Ot. prp. nr. 36 1980-81.

Tildeling av driftstilskudd er et enkeltvedtak etter forvaltningsloven. Kommunens vedtak kan påklages. Klagefristen er tre uker. Klagen skal sendes til kommunen. 

Avtaleverk
Avtaleverket for fysioterapeuter med avtale om drift av privat praksis med en kommune består av en individuell avtale som er inngått mellom den enkelte fysioterapeut og kommunen samt den sentrale rammeavtalen mellom KS og NFF (ASA-4313). 

Oslo kommune er ikke omfattet av den sentrale rammeavtalen som KS og NFF har inngått. Det finnes en sentral avtale mellom NFF og Oslo kommune som gjelder for drift av privat spesialpraksis. Oslo kommune og NFF har ingen sentral andre sentrale rammeavtaler. Oslo kommune har en egen avtalemal som de bruker ved inngåelse av driftsavtaler med fysioterapeuter. 

Finansieringen av virksomheten til en fysioterapeut
Finansieringen av virksomheten til en fysioterapeut som har inngått driftsavtale med kommunen vil være delt: 

· Fysioterapeuten mottar et fast beløp per måned fra kommunen (driftstilskudd). 

· Fysioterapeuten/pasienten kan kreve refusjon per pasient i henhold til forskrift om stønad til dekning av utgifter til fysioterapi fra folketrygden (refusjonstakst). 

· Pasienten betaler en egenandel (dersom denne ikke har krav på full refusjon fra trygden). 

Får pasienten behandling av fysioterapeut som ikke har inngått driftsavtale med kommunen, må pasienten selv betale behandlingen. Den gruppen fysioterapeuter kan fritt prise sine tjenester. 
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Innstilling:

Lebesby kommune mener at det, som i det første varselet, bør satses på stamvegstandard med 8,5 m kjørebane med tanke på mulig fremtidig E6 over Ifjordfjellet. Lebesby kommune mener at veistrekningen, Lakselv - Ifjordfjellet - Tana bru, er den mest fornuftigste og naturlige hovedferdselsåre gjennom midtfylket.

Utover dette har Lebesby kommune ingen merknader til varselet oppstart av reguleringsarbeid for RV 98 over ifjordfjellet.

Dokumenter:

Varsel om oppstart datert 12.03.2009

Korrigering av varsel datert 17.03.2009
Faktaopplysning:

Statens vegvesen varsler om reguleringsarbeid for deler av RV 98 over Ifjordfjellet.
Konsekvenser for miljøet:

Avklares i reguleringsprosessen

Vurdering:

Selv om fristen for innspill er gått ut når dette behandles antas det at eventuelle merknader/innspill fra Lebesby kommune vil bli behandlet.

Det vil ha stor betydning for Lebesby kommune at E6 blir lagt om slik at strekningen Lakselv – Tana bru går over Ifjordfjellet.

SØKNAD OM KJØP/LEIE AV SAMFUNNSHUSET PÅ LEBESBY

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: GBNR 22/30 

Arkivsaksnr.:
09/387



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 54/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

Lebesby formannskap vedtar å leie ut Lebesby samfunnshus til Gaska-Finnmárkku Sámiid Duodji. Administrasjonen gis fullmakt til å forhandle og utforme leiekontrakten.

Dokumenter:

Søknaden fra Gaska-Finnmárkku Sámiid Duodji

Faktaopplysning:

Foreningen ønsker å kjøpe eller leie Samfunnshuset på Lebesby  til aktiviteter rundt duodji i Laksefjord. Aktivitetene som nevnes her er kurs, temakvelder, messer, utsalg, kafe osv.

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Bygningen benyttes ikke til virksomhet i dag. Her er lagret gamle båtmotorer i 1. etasje. 

Da bygget ikke har vært i bruk på flere år er en noe usikker på den tekniske tilstanden, som oppvarming, vann og avløp.

Søkeren har ikke besiktiget bygget innvendig og det vil derfor være naturlig at søkeren gjør seg kjent med byggets tilstand og innhold før event. leie.

I annen sammenheng er det politisk bestemt å ikke avhende bygningen. Det antas at en ser positivt på å få virksomhet i bygget og bygda og er villig til å leie ut bygget til søkeren hvis de finner det formålstjenelig. 

Byggets tilstand vil påvirke en event. leiesum. Utgiftene i budsjettet 2009 på bygningen er satt til kr. 11.000.

Ved utleie og virksomhet i bygget vil avgifter for vann, avløp og renovasjon igjen bli fakturert.

Anslagsvis vil kommunen spare/tjene kr. 10000/år  på å leie ut i tillegg til husleien. En husleie på for eksempel kr. 4000/mnd. gir nærmere kr. 60000 pr. år.

Forslag til videre gang i saken vil være å besiktige bygget sammen med søkeren.  Finner søkeren bygningen formålstjenelig og vil leie, gis administrasjonen fullmakter til å forhandle og utforme kontrakt med søkeren.

UTREDNING AV LOKALER FOR KOMMUNALE TJENESTER

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 614  

Arkivsaksnr.:
09/402



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 44/09
Formannskapet
23.03.2009 

PS 55/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:
1. Lebesby formannskap har drøftet saken vedr. kontorlokaliteter 2009 og vedtar videre saksbehandling som følger:

2. …………………………………………………………………

…………………………………………………………………

Behandling/vedtak i Formannskapet den 23.03.2009 sak 44/09

Behandling:

Forslag fra ordføreren:

Formannskapet ber adm. Utrede lokalitetsbehovet for kommunale tjenester og forslag til dekning.

Saken kommer opp på formannskapsmøtet i april, evt. som en drøfting/ orienteringssak.

***Enstemmig.

Vedtak:

Formannskapet ber administrasjonen utrede lokalitetsbehovet for kommunale tjenester og forslag til dekning.

Saken kommer opp på formannskapsmøtet i april, evt. som en drøfting/ orienteringssak.

Dokumenter: Sak 09/402 i Fs den 23.04.09

                        Vedlagt oversikt over kapasitet og behov v/ Teknisk sjef

Faktaopplysning:

Det er utarbeidet en rapport av teknisk sjef som grunnlag for politisk vurdering av hele saken.  Saken er diskutert i Ledermøte den 24.04.09

Vurdering:

Saken gjelder oppfølging av det en føler et viktig å få en konklusjon på fremtidens lokalisering. En beslutning vil være bra i forhold til å lage mange midlertidige løsninger på lokalitet.

SØKNAD OM TILSKUDD TIL ORGELBYGGING

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: D13  

Arkivsaksnr.:
09/404



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 56/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

1. Lebesby kommune avslår søknad om tilskudd kr. 189.380,- fra Kirkelig fellesråd til orgelbygging.

2. Bakgrunnen for avslaget er at totalkostnaden er så høy at et tilskudd for å få oppfylt første del av avbetalingen vil ikke hjelpe da det er høyst usikkert om en klarer å få inn tilskudd til hele beløpet.

3. Lebesby formannskap anbefaler at Kirkelig Fellesråd undersøker muligheter for låneopptak for det resterende beløp til laveste rente over maks antall år, og i denne sammenheng vu7rdere om driften klarer lånekostnader utover det de har i dag.

4. Lebesby kommunestyre skal godkjenne lån og lånevilkår før lånekontrakt inngås.

Dokumenter: Brev fra Kirkelig Fellesråd. Vedlagt.

Sakens bakgrunn: 

 Saken tas opp med bakgrunn i at det er innkommet søknad fra Kirkelig Fellesråd for å dekke opp tilskudd til 1. avbetaling (mellomlegg mellom innsamlede midler og 1. innbetaling).   I et møte avholdt mellom Kirkelig Fellesråd og Lebesby kommune diskuterte en finansiering med lån fordi det var for usikkert å starte ei bygging på tilskudd en ikke hadde fått innsamlet.  Det skulle, etter kommunens skjønn komme et skriv fra Kirkelig Fellesråd på saken, men det har ikke kommet.  Administrasjonen har derfor bygget sin sak på søknaden av mars og møte som ble avholdt.
Faktaopplysning:

Det går sent med innsalingen til kirkeorglets første innbetaling. Skal en få satt i verk bygginga av kirkeorglet så må en gjøre det med annen finansiering.

Det ble avholt et møte i mars d.å. med Kirkelig fellesråd og kommune.  Fra kommunens side ble Kirkelig Fellesråd gjort oppmerksom på at det var for risikabelt å sette i verk bygginga når finansieringa var høyst usikker.  En vurderte det derfor som mer hensiktsmessig å vurdere låneopptak på resterende.
[image: image12.emf]
Vurdering:

Det er prisverdig at en allerede har fått inn så mye penger. Beløpet er sannsynligvis blitt høyere på dette tidspunkt, men på langt nær nok til å kunne iverksette bygging uten noe sikkerhet for at en klarer å betale inn alt.

Kirkelig Fellesråd anbefales å undersøke muligheter for de rimeligste lån i markedet. Lånevilkårene vil gi et bilde av hvordan driften vil øke ved et låneopptak.

Ny aksjon for Kirkeorgel vil mest sannsynlig og mer tilskudd, men i så fall bør dette går til å redusere eventuell lånegjeld.

BOLIGSOSIAL HANDLINGSPLAN 2009-2012 LEBESBY KOMMUNE

Saksbehandler: 
Lisbeth Faltin
Arkiv: F17  

Arkivsaksnr.:
09/447



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 57/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

Formannskapet har vurdert forslaget til Boligsosialhandlingsplan og sender forslaget ut på høring, før det behandles videre.

Dokumenter:

Tidligere saker til Formannskap og andre råd og komiteer.

Saksgang.  Til Formannskap før gjennomføring av høringsrunde, der saken blant annet legges frem for Rådet for funksjonshemmede og Eldrerådet.

Saken legges deretter frem for Formannskapet i innstillingsmøte og går videre til Kommunestyret.

Faktaopplysning:

Lebesby kommune startet i 2006 arbeid med boligsosial handlingsplan.  Kartlegging av boligbehov ble gjennomført i 2007.

Planarbeidet har tatt noe lenger tid enn forutsatt dette henger sammen med de utfordringer en liten kommune som Lebesby har i plansammenheng - mange aktører med ulike oppgaver – vanskelig å prioritere planoppgaver fremfor oppgaver i forhold til daglig drift.

Dette har sammen med sykdom, feriefravær og lignende blant nøkkelpersoner, hemmet planarbeidet i forhold til denne planen.

I organisasjonsplansammenheng grep kommunen fatt i problemstillinger knyttet til boligforvaltningen og etablerte i den sammenheng et Boligkontor i Rådmannens stab som et redskap for å legge til rette for en styrket og bedre samordnet innsats på dette området.

Navs ansvar for midlertidige boliger foreslås løst ved at de disponerer en leilighet i Elvedalen som er avsatt til dette.  Leiligheten disponeres av NAV for bruk i forhold til midlertidig bolig og NAV må selv sørge for at boligen kun blir benyttet for dette.
Konsekvenser for miljøet og folkehelsen.

Gode boliger for vanskeligstilte har effekt i forhold til å utjevne sosiale helseforskjeller.

Vurdering:

Det er fra sentrale myndigheter gjennom Husbanken påpekt viktigheten av at kommunene har en boligsosialhandlingsplan.  

For små kommuner som Lebesby der prognosene for befolkningsutviklingen tilsier at stadig større deler av befolkningen kan medregnes blant målgruppen vanskeligstilte på boligområdet, er dette spesielt viktig.

Kommunen forvalter virkemidler i boligpolitiske sammenheng som kan benyttes mer offensivt.  Her tenkes det spesielt på tilskudd for å utbedre boliger for eldre og gjennom informasjon sikre at flere benytter muligheten av å søke om bostøtte.

Saken legges frem for Formannskapet til behandling før utsendelse på kort høringsrunde.
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Innledning

Arbeidet med utarbeidelse av boligsosialhandlingsplan startet i 2006.  Flere ulike parter har vært trukket inn i utarbeidelse av planen og således har både administrativ ledelse, avdelingsledere og fagfolk på ulike felt vært trukket inn i planarbeidet. 

Boligsosialhandlingsplan er en sektorovergripende plan og danner grunnlag for tiltak innen flere sektorer i kommunen.
Forutsetninger og sentrale føringer.
Hva er en boligsosial handlingsplan.

En boligsosial handlingsplan er en plan der kommunen presenterer tiltak for de grupper i befolkningen som har vansker med å skaffe seg eller beholde en tilfredsstillende bolig på egen hånd.

Kommunen er gjennom det lovverk og de virkemidlene kommunen har fått til å forvalte et ansvar for ulike grupper av innbyggere også mht å ivareta og sikre disse gruppene tilfredsstillende bolig og boforhold.

Kommunens boligsosiale handlingsplan skal være en plan for alle grupper mht tiltak som sikrer tilfredsstillende boforhold; bolig, tiltak som gir tilfredsstillende bolig mht funksjonalitet og /eller bistand som det mulig å bo i egen bolig.

Gjennom en boligsosialhandlingsplan får kommunen n samordnet satsing i sin boligpolitikk og sitt boligsosiale arbeid overfor vanskeligstilte på boligmarkedet.

Brukere av planen.

Planen retter seg mot og skal brukes av:

· Kommunens politikere

· Kommunens administrative ledelse

· Kommunens boligkontor

· Kommunens ulike tjenester som har oppgaver i forhold til å forvalte ulike bo-rettede virkemidler

· Husbanken

· Kommunens innbyggere

Planen retter seg mot tiltak for vanskeligstilte i forhold til bolig:

· bevegelseshemmede

· bostedsløse*

· eldre

· flyktninger

· psykisk utviklingshemmede

· personer med andre funksjonshemminger

· personer med psykiske lidelser

· rusmiddelmisbrukere

· sosialt vanskeligstilte

· unge i etableringsfasen 
· økonomisk vanskeligstilte

*Med bostedsløse regnes personer som:

- ikke disponerer egen eid eller leid bolig, men som er henvist til tilfeldige eller midlertidige

Boalternativer

- bor midlertidig hos familie, venner eller kjente

- befinner seg i fengsel eller institusjon og skal løslates eller utskrives innen to måneder og ikke har bolig

- er uten ordnet oppholdssted kommende natt

Rollefordeling i boligpolitikken.

Staten har skissert det overordnede mål i boligpolitikken til at:

- alle skal kunne bo trygt og godt.

I den sammenheng er det satt opp følgende rollefordeling:

Staten:


- fastsette sentrale mål og retningslinjer for boligpolitikken




- fastsette lover og rammebetingelser




- tilby gunstig finansierings- og støtteordninger




- støtte til forskning og informasjon

Kommunene:

- legger til rette for lokale løsninger




- legger til rette for bygging av nye boliger




- legger til rette for utvikling og fornyelse av boliger og boligområder

- medvirke til å skaffe boliger til personer som ikke selv kan i vareta sine interesser på boligmarkedet

Private aktører:
- viktig samarbeidspart ved gjennomføring av boligtiltak

- står for prosjektering og oppføring av nye boliger og forvalter og vedlikeholder en stor del av eksisterende boligmasse
Husbankens virkemidler

Husbanken har mange ulike tilskudds og låneordninger.

Av disse er følgende ordninger mest aktuelle i forbindelse med kommunens boligsosiale- arbeide:

· boligtilskudd

· grunnlån

· startlån

· bostøtte

· tilskudd til omsorgsboliger og sykehjem

· kompetansetilskudd

Av disse virkemidlene forvalter kommunene startlån, boligtilskudd og bostøtte i et samarbeid med husbanken.

Vi viser til foreliggende lokale retningslinjer for startlån og Husbankens og kommunens informasjon om boligtilskudd og bostøtte.  www.husbanken.no og www.lebesby.kommune.no
Lebesby kommune har mulighet for å legge til rette for en mye mer offensiv bruk av de virkemidlene som kommunen forvalter i samarbeid med Husbanken gjennom bedre og mer informasjon og veiledning for å sikre at innbyggere som tilhører de ulike ordningenes målgrupper blir aktive brukere av disse.  Her vil kommunens Boligkontor få en sentral oppgave.

Mål, utfordringer og tiltak

Staten har skissert det overordnede mål i boligpolitikken til at:

- alle skal kunne bo trygt og godt.

I den sammenheng har Kommunal og regionaldepartementet gitt Husbanken viktige oppgaver og sentrale virkemidler for gjennomføring av regjeringens boligpolitikk.

Nærings- og samfunnsplan

Delmål i Nærings- og samfunnsplanen relatert til Lebesby kommunes boligsosiale arbeid 
	Delmål 3.5.  A:
	Sikre at alle innbyggere har tilgang på egnede boliger



	Delmål 3.5. H:

	Bidra til at den enkelte får mulighet til å leve og bo selvstendig og til å ha en aktiv og meningsfylt tilværelse i fellesskap med andre


Videre vil vi trekke frem følgende:
Strategi/retningslinjer for å oppnå delmålene:

· Utarbeide og følge opp mål og delmål i Boligpolitisk handlingsplan

· Samordne kommunes forvaltning av boliger og boligpolitiske tiltak

· Sikre bedre informasjon om Husbankens virkemidler

· Tilby en omsorgstjeneste som gir brukerne mulighet til å bo i egen bolig så lenge de ønsker det selv

· Sikre universell utforming av tilbud og tiltak

· Styrke det tverrsektorielle arbeidet i kommunen

I Lebesby kommune har oppgaver knyttet til boligspørsmål og boligforvaltning vært fordelt på flere sektorer og nivå i kommunen.

Det har vært et behov for en samling av kommunens oppgaver i forhold til de boligpolitiske virkemidlene in en organisatorisk enhet.  Gjennom vurdering av organisasjonen i kommunen er det fra 2009 i forbindelse med Organisasjonsplan for Lebesby kommune vedtatt etablert et Boligkontor for samordning av disse oppgavene.  Teknisk sektor skal imidlertid også fremover ha drifts- og forvaltningsmessig ansvar for boligene som er i kommunens eie.

Kartlegging og analyse
I en kartlegging foretatt våren 2007 ble det registrert 36 personer som i løpet av de siste 6 månedene hadde vært i kontakt med kommunens ulike avdelinger/tjenester der blant annet boligforhold var tatt opp som en av disse personenes hjelpebehov.

Av de registrerte var det 23 menn og 13 kvinner.

Disse har oppgitt følgende fordeling hva gjelder husstand:

	Enslige
	23

	Par m/barn
	1

	Annet
	10

	Ikke oppgitt
	2


Alders fordeling

	80+
	7

	 70-80
	6

	60-70
	6

	40-60
	13

	20-30
	2

	0-20
	0


Oppgitt primære målgruppe

	Psykisk utviklingshemmet
	3

	Økonomi
	9

	Fysisk funksjonshemmet
	8

	Psykiske lidelser
	11

	Rus
	2

	Ikke oppgitt
	2


Anbefalte tiltak

	Gjennomføre tiltak i nåværende bolig
	12

	Annen bolig
	23

	Ikke oppgitt
	1


Anbefalte tiltak i nåværende bolig

	Kontraktsfornyelse
	5

	Tilpassing fysiske forhold
	1

	Oppfølging av tjenester
	1

	Tilpasning og oppfølging
	4

	Feil kode
	1


Anbefalte tiltak i annen bolig

	Ordinær bolig u/oppfølging
	14

	Ordinær bolig m/oppfølging
	7

	Samlokalisert m/bemanning
	1

	Samlokalisert m/døgnvakt
	4


For noen er det fylt ut tiltak både for nåværende og for annen bolig.

Kommunen hadde på det tidspunktet kartleggingen ble gjennomført ikke kartleggingsverktøyet ”Bokart”.  For å få en god oppfølging av planen og for å lette senere rulleringer av denne bør kommunen anskaffe og implementere ”bokart” for å styrke grunnlaget for sitt boligsosiale arbeid
I det vi også viser til den nylig gjennomførte ”Drifts og ressursanalysen for pleie og omsorgstjenester i Lebesby kommune” der det presiseres det at det foreligger et behov for utbygging av flere tilrettelagte omsorgsboliger for å imøtekomme fremtidens behov for boliger for eldre og funksjonshemmede i kommune.

Kommunen har også utfordringer i forhold til arbeidet i forhold bostedsløse. Det vises her til statens definisjon vedr bostedsløse som er:

- ikke disponerer egen eid eller leid bolig, men som er henvist til tilfeldige eller midlertidige

boalternativer

- bor midlertidig hos familie, venner eller kjente

- befinner seg i fengsel eller institusjon og skal løslates eller utskrives innen to måneder og ikke har bolig

- er uten ordnet oppholdssted kommende natt

I kontakt med institusjoner får kommunens tjenesteytere ofte kommentarer i forhold til forholdene i de boligene som tilbys lokalt og den oppfølging som ytes i tilknytning til disse boligene. Det er spesielt personer som skrives ut fra institusjoner vi i en del tilfeller har hatt problem å skaffe bolig til.  I denne gruppen har vi flere personer med psykiske lidelser, rus eller kombinasjoner av disse diagnosene.

Kommunale boliger - kartlegging bruk.

Kommunen har 58 boliger som leies ut. Av disse er det 15 omsorgsboliger og 4 boliger for eldre trygdede. 

Boligene fordeles i dag på boliger for ansatte, trygdede/sosial.  Søknaden behandles etter hvert som de kommer inn.

Det legges opp til at NAV i fremtiden disponerer egen leilighet som nødhusvære og at det fremover er opp til NAV å sikre at denne ikke benyttes til langtidsleie.

Av kommunens leiligheter leier Helse og omsorgssektoren for tiden 7 leiligheter, som sektoren leier videre ut til ansatte.  Disse leilighetene er møblert.

I tilegg leier Helse og omsorgssektoren også 7 leiligheter privat for å dekke behovet for boliger for ansatte.

De fleste av kommunens boliger er godt tilrettelagt for de målgrupper kommunen har i forhold til egen boligutleie.  

Boligene blir vanligvis ikke stående uten leieboere i lang til og det er til tider registrert større pågang etter boliger enn det en har klart å tilby.

Private boliger – kartlegging og bruk.

Store deler av boligmassen i Lebesby kommune ble bygget i gjennombyggingstiden frem til 60-70 tallet.  Boligstandarden og kravet til boliger og tilrettelegging i boliger har forandret seg siden disse boligene ble bygget..

I hele Lebesby kommune har vi også det tilfellet at det finnes mange boliger som ikke er lengre fungerer som helårsbolig.  Disse boligene disponeres i mange tilfeller av personer som bor utenfor kommunen, men som bruker boligen i frilufts og rekreasjonssammenheng.

SSB Folke og boligtelling i 2001.

	
	I alt
	Eneboliger og våningshus
	Rekkehus eller vertikaldelt to mannsbolig
	Horisontaldelt tomannsbolig
	Forretningsbygg

Eller bygg for felleshusholdning og blokk leiegård med mer enn 3 etg. 

	I alt
	709
	552
	37
	67
	53

	Eies i alt
	499
	424
	19
	25
	31

	Selveier eller sameie
	490
	423
	19
	17
	31

	Gjennom borettslag
	9
	1
	-
	8
	-

	Leies i alt
	210
	128
	18
	42
	22

	Leies av private
	116
	79
	11
	13
	13

	Leies av boligselskap
	7
	5
	-
	1
	1

	Leies av komm.
	38
	11
	6
	21
	-

	Leies som tjenestebolig
	17
	10
	-
	4
	3

	Leies på andre vilkår
	32
	23
	1
	3
	4


Et kjennetegn med boligene i Kjøllefjord er at vi har forholdsvis mange vertikaldelte boliger, med ulike funksjonene fordelt over flere plan.  Disse boligene viser seg vanskelig å endre for å legge til rette for større grad av livsløpsstandard.  Videre er mange boliger små og det er derfor kostnadskrevende å legge til rette for livsløpsstandard gjennom utbedring.

På Lebesby og i de øvrige mindre stedene i kommunen er situasjonen en noe annen, men også her er det behov for å tilrettelegge boligene med hensyn på moderne bad og toalettmuligheter.
Befolkningsutvikling
Tabellen nedenfor viser befolkningsutvikling i kommunen fordelt på kjønn og aldersgruppe,

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	1997
	1999
	2001
	2003
	2005
	2007
	2008
	
	

	Menn
	0 år
	24
	8
	17
	7
	11
	5
	4
	0 år
	

	
	1-5 år
	55
	57
	58
	63
	50
	37
	26
	1-5 år
	

	
	6-12 år
	72
	71
	63
	72
	75
	67
	68
	6-12 år
	

	
	13-15 år
	28
	28
	29
	28
	27
	28
	25
	13-15 år
	

	
	16-19 år
	39
	33
	36
	34
	36
	36
	35
	16-19 år
	

	
	20-66 år
	526
	494
	513
	507
	476
	455
	440
	20-66 år
	

	
	67-79 år
	80
	69
	68
	71
	76
	83
	88
	67-79 år
	

	
	80 år og eldre
	16
	21
	20
	26
	24
	23
	19
	80 år og eldre
	

	Kvinner
	0 år
	9
	8
	9
	9
	10
	5
	6
	0 år
	

	
	1-5 år
	46
	49
	49
	55
	49
	43
	36
	1-5 år
	

	
	6-12 år
	63
	60
	61
	50
	55
	55
	55
	6-12 år
	

	
	13-15 år
	19
	19
	25
	25
	22
	19
	23
	13-15 år
	

	
	16-19 år
	32
	26
	20
	27
	36
	33
	29
	16-19 år
	

	
	20-66 år
	445
	416
	432
	413
	382
	362
	342
	20-66 år
	

	
	67-79 år
	84
	82
	84
	75
	66
	71
	73
	67-79 år
	

	
	80 år og eldre
	38
	42
	40
	38
	35
	35
	35
	80 år og eldre
	

	
	
	1576
	1483
	1524
	1500
	1430
	1357
	1304
	
	


Fremtidig befolkningsutvikling.

	2022 Lebesby
	2008
	2015
	2020
	2030

	1 alt
	1304
	1152
	1064
	931

	0-5 år
	72
	49
	48
	48

	6-15 år
	171
	119
	88
	73

	16-19 år
	64
	58
	52
	29

	20-24 år
	64
	64
	61
	41

	25-66 år
	718
	618
	553
	452

	67-79 år
	161
	181
	189
	194

	80-89 år
	45
	58
	67
	83

	90 år +
	9
	7
	6
	11


SSB’s fremskrivning av folketallet basert på 010108, for 2015, 2020 og 2030.

I forhold til tidligere fremskrivninger av folketallet, ser denne fremskrivningen noe mer negativ ut totalt sett.  Tidligere fremskrivninger har vist en noe slakere nedgang i befolkningen.  Vi må nok anta og håpe på at totaltallet og tallene for de yngste årsklassene holder seg på et høyere nivå fremover enn prognosen basert på tall fra 010108 tilsier.  Lebesby viste jo i 2008 en positiv vekst og det ser også ut til at fødselstallene nå er i ferd med å stige.
Utfordringer og tiltak.
I Lebesby kommune viser kartleggingen at det er mange over 50% av de som har oppgitt at de har behov for endringer i sin boligsituasjon er over 60 år.

Virkemidlene vi har tilgjenglig overfor denne gruppen er bistand i form av tilskudd til utbedring av egen bolig eller ny tilrettelagt bolig.
I Lebesby kommune viser også kartleggingen ovenfor at vi har behov for boliger for personer med psykiske lidelser og rus.  Her kan utbedring av eksisterende boliger være et aktuelt tiltak.

I den sammenheng vil administrasjonen vise til tiltak f.eks i Vadsø overfor rusbrukere.
Videre antas det at vi har flere i Lebesby kommune som etter de siste endringene av bostøtte reglene, faller inn under muligheten for å få bostøtte enn tilfellet var tidligere.

Gode boliger er et av elementene for å utvikle bogleden i befolkningen.  Det er derfor viktig at kommunen fremover videreutvikler sine tiltak i form av råd og veileding på i forhold til boligfinansiering.  Etablering av Boligkontor i rådmannens stab er et tiltak for å legge til rette for å styre og samordne kommunens innsats i forhold til bofinansiering.

Gjennom kartleggingen er det avdekket behov for flere omsorgsboliger.  Det er i denne sammenheng avdekket behov for flere omsorgsboliger både på Lebesby og i Kjøllefjord.

Det antas at det totale behovet for flere omsorgsboliger ligger et sted mellom 10 og 20.  Med flere omsorgsboliger vil behovet for en fremtidig utbygging av kommunens Sykehjem. reduseres. I den sammenheng vises det til ”Drifts- og ressursanalyse for omsorgstjenestene i Lebesby kommune 20.0309”, der utbygging av omsorgsboliger pekes ut som et nødvendig tiltak for å gi mulighet for en mer kostnadseffektiv benyttelse av de ulike stegene i omsorgstrappa.

Det foreslås derfor at det planlegges 6-8 omsorgsboliger både på Lebesby og i Kjøllefjord for å imøtekomme behovet for å styrke dette steget i omsorgstrappa.  Det bør så fort som mulig startes arbeid for å planlegge disse utbyggingene.

Samordningsreformen innen Helsetjenestene vil gi Sykehjemmene nye oppgaver fremover.  Bygging av flere omsorgsboliger i kommunen vil bidra til at kommunen i større grad vil kunne videreutviklet sykehjemmet og helsetjenestene i tråd med Samordningsreformen.

Handlingsplan 2009-2012
	Hva
	Hvordan
	Hvem (ansvar)
	Når (tid)

	Informasjon til eldre og pårørende om Husbankens virkemidler for utbedring av bolig
	Info materiell, artikler, Møter

Veiledningssamtaler

Web. Norsktoppen, menighetsblad
	Avd. ledere Hjemmebasert

Boligkontor
	

	Informasjon om hjelpemidler til eldre og funksjonshemmede
	Info materiell

Møter

Veiledningssamtaler

Web-sidene

Hjelpemiddelsentralen - NAV
	Avd ledere Hjemmebasert

Fysioterapeut


	

	Informasjon om mulighet for teknisk/praktisk bistand i forbindelse med utbedringstiltak
	Info matr 

Veiledningssamtaler

WEB-sidene

Norsktoppen
	Avdelingsledere Hjemmebasert

Fysioterapeut

NAV


	

	Bistand til eldre og funksjonshemmede for definering av problem
	Informasjon

Veiledningssamtaler
	Avdelingsledere Hjemmebasert

Fysioterapeut


	

	Ta i bruk ”Bo-kart”
	Registrere henvendelser og kontaktopplysninger vedr boligforhold
	H-O sjef  og Avdelingsledere og andre som mottar slike opplysninger i sitt arbeid for kommunen
	2009 - 2010

	Forvalte kommunens boligrettede virkemidler
	Behandle søknader og gi råd og veiledning i forhold til startlån, Boligtilskudd og bostøtte
	Boligkontor
	

	Bygge flere tilrettelagte boliger for spesielle brukergrupper*
	Planlegge og bygge ut omsorgsboliger på Lebesby og i Kjøllefjord
	Etablere plankomite med klart mandat vedr planlegging av omsorgsboliger
	2009 ff

	Prosjekt bostedsløse, personer med rus og psykiske lidelser
	Gjennomføre bo-prosjekt rettet mot disse gruppene, med finansieringsbistand fra Helsedir/fylkesmann og Husbank
	Sette ned plangruppe for forberedelse av søknad om midler fra 2010
	2009-ff


*Se også ”Drifts- og ressursanalyse og omsorgstjenestene i Lebesby kommune.”  av 20.03.2009

OPPREISNING TIL BARNEHJEMSBARN I FINNMARK

Saksbehandler: 
Lisbeth Faltin
Arkiv: H32  

Arkivsaksnr.:
09/463



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 58/09
Formannskapet
04.05.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

1. Lebesby kommunestyret beklager sammen med de øvrige kommunene i Finnmark og Finnmark fylkeskommune meget sterkt omsorgssvikten og overgrepene som skjedde i barnehjemmene i Finnmark fylke i perioden 1. juli 1954 til 31. desember 1992.
2. Lebesby kommunestyret vedtar Kommunal oppreisningsordning jf vedlegg.

3. Lebesby kommune bevilger inntil kr 100 000,- som sin andel i oppreisningssammenheng, gjennom budsjettregulering knyttet til 1 tertial 2009.

Dokumenter:

Kommunestyrets behandling av samme problemstilling sak 07/327

Deriblant rapport fra Granskingsutvalg for Barnehjemmene i Finnmark – 07/327 - 14

Vedtak i KS sitt fylkesstyre – følger vedlagt

Faktaopplysning:

Det vises til ”Rapport fra Granskingsutvalget for Barnehjemmene i Finnmark”, der det beskrives flere overgrep foretatt i forhold til barn på Barnehjem i Finnmark i den angjeldende perioden.

Spørsmålet om hvordan organisere oppreisingsarbeidet overfor de berørte har vært diskutert i flere fora i etterkant av offentliggjøringen av ovenfor nevnte rapport.

Foreliggende sak bygger på KS – styret behandling av saken i 09/7 Oppfølging av rapport fra Granskningsutvalget for barnehjemmene i Finnmark – se vedlegg.
Konsekvenser for miljøet og folkehelsen

Saken har stor betydning for folkehelsen for de som er direkte og inndirkete berørt av saken.

Vurdering:

Vedlegg:

09/7 Oppfølging av rapport fra Granskningsutvalget for barnehjemmene i Finnmark

	Saksgang
	Møtedato
	Saknr

	Fylkesstyret i Finnmark
	15.04.2009
	09/7


Vedtak

I oppfølging av rapporten fra Granskningsutvalget for barnehjemmene i Finnmark stiller Fylkestyret seg bak Rådmannsutvalget forsalg til vedtak og anbefaler kommune i Finnmark følgende:

Fylkesstyret i Finnmark anbefaler alle kommunene i Finnmark å behandle saken om Oppfølging av rapport fra Granskningsutvalget for barnehjemmene i Finnmark innen utgangen av juni 2009.
Fylkestyret anbefaler kommunene i Finnmark å gå inn på følgende løsning til oppreisningsordning:

4. Kommunene i Finnmark og Finnmark fylkeskommune beklager meget sterkt omsorgssvikten og overgrepene som skjedde i barnehjemmene i Finnmark fylke i perioden 1. juli 1954 til 31. desember 1992.

5. KS Finnmark anbefaler at Finnmark fylkeskommune og kommunene i fylket oppretter en felles erstatnings- og oppreisningsordning. 
6. KS Finnmark ber om at staten bidrar økonomisk til denne ordningen som følge av statens medansvar pga manglende tilsyn og for dårlig billighetserstatning.

7. KS Finnmark ber om at staten gir kommunene og Finnmark fylkeskommune anledning til å ta opp rentefritt lån over 20 år for å være med i erstatningsordningen. 
8. Erstatningen fra kommunene og fylkeskommunen kommer som et tillegg til billighetserstatningen.

9. Det opprettes et felles oppreisningsutvalg for Finnmark.

10. KS- Finnmark organiserer opprettelsen av et oppreisningsutvalg for Finnmark

11. KS-Finnmark ber Fylkesmannen i Finnmark om å finansiere administrasjonen av oppreisningsutvalget 
12. Kommunene i Finnmark og Finnmark fylkeskommune oppretter et felles fond basert på folketall pr 1.1.2009. Størrelsen på fondet tar utgangspunkt i 50 erstatningstilfeller og en gjennomsnittlig utbetaling på kr 150 000,-. Når man så på et senere tidspunkt har total oversikt over antall personer og erstatningsbeløp foretas en avregning fortsatt basert på folketall.

13. Ordningen gjelder alle kommunene i Finnmark og Finnmark Fylkeskommune.

(For Lebesby kommune)

KOMMUNAL OPPREISNINGSORDNING FOR PERSONER SOM HAR VÆRT UTSATT FOR OVERGREP ELLER OMSORGSSVIKT VED BARNEHJEM MENS DE VAR UNDER PLASSERING AV LEBESBY KOMMUNES BARNEVERN I PERIODEN 01. 07. 1954 - 31. 12. 1992.  

§ 1 Formål

Lebesby kommune ønsker med denne oppreisningsordningen å ta et moralsk ansvar for, og gi en uforbeholden unnskyldning til, personer som har vært utsatt for overgrep eller omsorgssvikt i barnehjem under plassering av Lebesby kommunes barnevern i perioden 01.07.1954 - 31.12.1992. 

§ 2 Oppreisningsutvalg for kommunene i Finnmark

Det skal opprettes et felles oppreisningsutvalg for kommunene i Finnmark. Utvalget skal bestå av tre personer. Leder for utvalget skal være jurist, og bør ha erfaring fra påtalemyndigheten, domstolene eller inneha tilsvarende kompetanse. Utvalgsmedlemmene bør oppnevnes for hele perioden utvalget skal fungere. 
§ 3 Finansiering av oppreisningsutvalget 

Det skal opprettes et sekretariat for oppreisningsutvalget søkt finansiert av Fylkesmannen i Finnmark.
§ 4 Vilkår for å søke om kommunal oppreisning

Personer som var plassert i barnehjem av Lebesby kommunes barneverntjeneste i perioden 01.07.1954 - 31.12.1992, og som ble utsatt for overgrep eller omsorgssvikt, innvilges kommunal oppreisning når dette anses rimelig. 

Ved vurdering av søknaden foretas en fri sivilrettslig bevisvurdering av den dokumentasjon som foreligger i saken. Det må kreves sannsynlighetsovervekt for at utvalget skal legge til grunn at søker har vært utsatt for en straffbar handling.

Det er et vilkår for innvilgelse av oppreisning at søker forplikter seg til ikke å gå til søksmål mot Lebesby kommune for samme forhold vedkommende er innvilget oppreisning for.

§ 5 Kriterier for utmåling av oppreisning 

Ved vurderingen av om oppreisning skal gis og størrelsen på oppreisningen skilles det mellom aktive overgrepshandlinger, dvs. konkrete ulovlige og straffbare handlinger og det som kan kalles passive handlinger, dvs. omsorgssvikt. 

Overgrep
Til de som gjennom egenerklæringer og eventuell annen dokumentasjon klargjør at de har vært utsatt for seksuelle overgrep eller grov vold ytes en oppreisning på 300 000 kroner. Det samme gjelder for de som har vært utsatt for gjentatte overgrep.

Til de som gjennom egenerklæringer og eventuell annen dokumentasjon klargjør at de har vært utsatt for andre overgrep ytes en oppreisning på 100 000 kroner.

Til de som ikke er i stand til å avgi beskrivende egenerklæringer om hva overgrepet besto i, ytes en standardoppreisning på 100 000 kroner.

Omsorgssvikt
Til de som gjennom egenerklæringer og eventuell annen dokumentasjon klargjør at de har vært utsatt for omsorgssvikt ytes en oppreisning på 100 000 kroner.

Til de som ikke er i stand til å avgi beskrivende egenerklæringer om hva omsorgssvikten besto i, ytes en standardoppreisning på 100 000 kroner.

Søkere som får tilkjent et oppreisningsbeløp for å ha vært utsatt for overgrep kan ikke i tillegg få oppreisning for omsorgssvikt. 

Oppreisning ytes ikke med utgangspunkt i juridisk ansvar for økonomisk tap.

Oppreisning ytes til den som selv har søkt om det. 
§ 6 Saksbehandling 

Personer som var plassert i barnehjem av Lebesby kommunes barneverntjeneste i perioden 01.07.1954 - 31.12.1992, og som ble utsatt for overgrep eller omsorgssvikt, kan søke om oppreisning. Retten til å søke om oppreisning er ikke avhengig av at man har avgitt forklaring til Granskingsutvalget.

Søknad om oppreisning fremsettes for oppreisningsutvalget for kommunene i Finnmark.

Søknaden må fremsettes skriftlig, og inneholde navn, adresse og fødselsnummer. Videre må søknaden beskrive de forhold som ligger til grunn for kravet om oppreisning. Sekretariatet skal gi nødvendig veiledning og hjelp til søkerne om utforming av søknadene. 

Rapporten fra Granskingsutvalget kan benyttes som dokumentasjon for forholdene ved en institusjon. Forklaring avgitt til Granskingsutvalget kan benyttes som dokumentasjon for søknaden. 

Oppreisningsutvalget kan be søkerne om supplerende opplysninger, dersom det er nødvendig for å sikre at søknaden blir godt nok opplyst til at det er forsvarlig å treffe vedtak. 

Sekretariatet kan i særlige tilfeller innvilge dekning av utgifter til advokatbistand eller annen faglig bistand for å få utarbeidet søknaden og skal ellers gi all nødvendig hjelp til søkerne for å fremme søknad.

Sekretariatet forbereder søknadene, og avgir begrunnet innstilling til oppreisningsutvalget.

Oppreisningsutvalget for kommunene i Finnmark holder møte for behandling av søknadene etter innkalling fra utvalgets leder. Møtene er lukket. Det føres protokoll fra møtene. Vedtakene skal begrunnes. 

Oppreisningsutvalget skal avvise søknader som faller utenfor ordningen.

Søknadsbehandlingstiden skal normalt ikke overstige 6 måneder, ekskl. eventuell klagebehandlingstid.

§ 7 Klage 

Klageadgangen må utredes nærmere. 

§ 8 Frist for fremsetting av søknad

Søknader om kommunal oppreisning må fremsettes innen utgangen av 2010. Etter dette faller ordningen bort. Oppreisningsutvalget fortsetter sitt arbeid inntil alle søknadene, som er innkommet innen søknadsfristen, er behandlet.

BUDSJETT OG ØKONOMIPLAN 2010-2013 RAMMER

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 145  

Arkivsaksnr.:
09/479



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 59/09
Formannskapet
04.05.2009 

Innstilling:

1. Lebesby formannskap er orientert om konsekvensjustert budsjett for 2010.

2. Formannskapet er orientert om at driften må reduseres for å komme ned på det ønskede nivået for driftsresultat, og det bes om at administrasjonen fremmer forslag som gir et driftsresultat på minimum 3 %.

Dokumenter: 

Vedlagt regneark som viser hvilket tall  som ligger til grunn for administrasjonens innstilling.

Faktaopplysning:

Del 1: Rammer 2010 - koneskvensjustert

Administrasjonen har konsekvensjustert rammen for kommende år.  Dette er som vanlig gjort etter forskrifter for økonomiplanlegging.  Det er tatt utgangspunkt i rammene for 2009, og hver sektor har da tatt inn endringer som følge av avtaler, vedtak og reelle kostnader som er justert underveis i 2009.  Dette er del 1 i rammebudsjettet for 2010, og gir pr. dato et grovt overslag, men ikke grovere enn at en ser det må skje endringer underveis inntil rammene skal innstilles.  Dette er kun konsekvensjustert, og tiltak for å redusere driften er det ikke tatt stilling til pr. dato.

Med henvisning til vedlagt regneark viser konsekvensjustert følgende resultat:

3,1 mill. kr. må tas ned i budsjettet for å imøtekomme et  investeringsbehov  som skissert i økonomiplan, samt imøtekomme kravet om minimum 3% resultat  (driftsresultat (1) : driftsinntekter).

Tilbakebetalingen fra Statens vegvesen på 3,9 mill. kr. er ikke medregnet. Kommunestyre har vedtatt at det skal betales ned på gjeld. 

Det er heller  ikke vurdert her hva momskompensasjon i investeringsbudsjettet blir , men så fremst en har investeringer vil  momsen på investeringer fra 2010 bli ført i investeringsbudsjettet, noe som kan bidra til at en får ei annen finansiering.

Del 11: Rammer 2010

2. del av rammebudsjettet vil bli fremlagt i Formannskapets innstillingsmøte den 27.05.09 Denne delen vil ta utgangspunkt i det som er gjort hittil, men da går vi nærmere inn i detaljer (i Arena), fordi det da også er kommet inn i lønnssystemet de økninger som skjer etter 1.mai og som allerede er fremforhandlet sentralt. Endringer i økonomiplanperioden på pensjoner vil en komme tilbake til når saken er nærmere avklart.

Som følge av at en må gå på tiltak, vil det vil bli holdt nye budsjettmøter i hver avdeling før innstilling lages. Det som gjøres nå er å kontrollerer at en har gjort det riktig i konsekvensjustert budsjett før en ser på tiltakene.
Det fremkommer et stort behov for vedlikehold av kommunale bygninger, og med dagens vedlikeholdsbudsjett klarer en ikke det gapet som etter hvert oppstår.

Vurdering:

Dersom  driften reduseres med  3,1 mill. kr. betyr det at vi  holder samme nivå som i 2009 selv om lønnsøkningen skulle bli på 1, 6 mill i 2010.  

Akkurat nå er det vanskelig å forutsi lønnsøkningen for 2010 under hovedforhandlinger, men i forhold til den internasjonale utviklingen antas det å ikke overstige 2008 nivået.

Administrasjonen vil på det sterkeste anbefale at en høyner vedlikeholdspostene på kommunale bygg når en legger frem forslaget til arbeidsrammer for perioden.

PROTOKOLL - LEDERLØNNSFORHANDLINGER 2009

Saksbehandler: 
Bjørn Arild Petersen
Arkiv: 515  

Arkivsaksnr.:
09/497

Personalsaker Ofl §13
SØKNAD OM STARTLÅN 
Saksbehandler: 
Ingebjørg Liland
Arkiv: 252  

Arkivsaksnr.:
09/484

Klientsaker Ofl §13

Postadresse:
Besøksadresse:

Postboks 38
Strandveien 152/154
Telefon:
78 49 95 55

9790 KJØLLEFJORD
KJØLLEFJORD
Telefaks:
78 49 84 67


